



聖保羅男女中學校董會

THE COUNCIL OF ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE

---

33 MacDonnell Road, Hong Kong

11 January, 2021

Dear Parents, Students, Alumni, Colleagues and Friends of St. Paul's Co-educational College Primary School,

On behalf of the Council of the St. Paul's Co-educational College, I have the great pleasure to inform you that we have decided to appoint Ms. Katherine Cheung as Head of St. Paul's Co-educational College Primary School ("School") (pending approval from the Education Bureau) with effect from 1 September 2021, to succeed the current Headmistress Ms. Lucilla Leung Lai Mei upon her retirement.

This appointment was made after a comprehensive search and recruitment process which commenced in July 2020 with the formation of the Search Committee. Members of the Search Committee included Dr. Michael Mak (Vice-Chairman), Dr. Chien Lee (Supervisor of the School), Ms. Teresa Yang (Council member), Bishop Matthias Der (then Dean of St. John's Cathedral) and Ms. Christine Ma as independent members with myself as Chairman of the Committee. The International executive search firm Korn Ferry was enlisted to assist in the search.

Through advertisements placed in local English and Chinese media and websites, as well as direct search efforts by the executive search firm, numerous candidates were identified. In November 2020, three highly qualified candidates, including two serving primary school heads and an internal applicant, were shortlisted for interview. After extensive deliberations, the Search Committee recommended unanimously to the Council that Ms. Cheung be appointed to the post of Head of the Primary School.

Ms. Cheung joined as a teaching staff of the St. Paul's Co-educational College Primary A.M. School in 1988 and had spent the last 32 years at the School. She specializes in teaching music but had also taught other subjects including Chinese, Mathematics and Religious Studies. Among her many duties, Ms. Cheung assisted in the formulation of the programme in promoting positive attitudes and values including the nine students' attributes, followed by teachers and parents' attributes. Having been the Deputy Headmistress since 2000, she is well experienced in both administrative and human resource management.

Ms. Cheung holds a BA (Hons) in Music from the Hong Kong Baptist University, a Postgraduate Diploma in Education and a Master degree in Educational Leadership and Administration from the Chinese University of Hong Kong.



聖保羅男女中學校董會  
THE COUNCIL OF ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE

33 MacDonnell Road, Hong Kong

Ms. Cheung will succeed Ms. Leung who would be retiring as the Head of the School after 12 years of outstanding service. On behalf of the Council and every one of the SPCC Family, I would like to express our most sincere gratitude and deepest appreciations to Ms. Leung for her exemplary leadership, selfless commitment and invaluable contributions to the school throughout the years.

I invite you to join me in extending our heartiest congratulations and warmest welcome to Ms. Cheung on her new appointment.

May I take the opportunity to express our gratitude to you for your unwavering support to the Primary School and its new Head in the years ahead.

Dr. Moses Cheng  
Chairman

The Council of St. Paul's Co-educational College



# 聖保羅男女中學校董會 THE COUNCIL OF ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE

33 MacDonnell Road, Hong Kong

聖保羅男女中學附屬小學各家長、學生、校友、教職員及各界友好：

聖保羅男女中學校董會現正式宣佈，委任張慧純女士為聖保羅男女中學附屬小學新任校長（正待教育局批核），並於2021年9月1日正式履新，接替即將退休的現任校長梁麗美女士。

校董會經過全面公開招聘及嚴謹的甄選程序委任此要職。於2020年7月成立遴選委員會，成員包括校董會副主席麥海雄博士、中學及小學校監利乾博士、校董會成員楊敏賢女士、時任香港聖公會聖約翰座堂主任牧師之謝子和主教及劉馬露明女士作為獨立委員，並由本人出任主席。此外，遴選委員會亦委託國際行政人才招聘公司光輝國際（Korn Ferry）協助公開招聘。

遴選委員會於本港中英文刊物及網頁刊登招聘廣告，並透過上述招聘公司物色人選，收到不少應徵申請。2020年11月委員會邀請三位合適的候選人面試，包括兩位小學校長及一位內部申請者。經過詳細討論及考慮後，委員會一致決定向校董會推薦委任張慧純女士為新任校長。

張女士於1988年加入聖保羅男女中學附屬上午小學任職教師，迄今於本校任職32年。張女士專長教授音樂科，亦曾任教其他科目，包括中國語文、數學和宗教教育科。張女士涉獵職責甚廣，其中包括協助制定「學生素質」培育計劃，以九大素質建立學生高尚品德及正確價值觀，後更提倡及推動老師及家長素質；其行政及人力資源管理等之經驗非常豐富，自2000年起，張女士出任附屬小學副校長。

張女士畢業於香港浸會大學音樂系，並取得文學士榮譽學位，及後於香港中文大學完成學位教師教育文憑和教育碩士（教育領導與行政）。

張女士將於新學年正式接替梁麗美校長，出任附屬小學校長。本人謹此代表校董會，及聖保羅男女中學附屬小學的大家庭，衷心感謝梁校長過去12年在校長任內為本校竭誠服務，尤其敬佩梁校長的卓越領導與無私付出，及歷年對本校難能可貴的貢獻。

本人謹恭賀張女士獲委任校長一職，期盼各位在未來日子，能繼續堅定不移支持新任校長及附屬小學的發展。

聖保羅男女中學校董會主席  
鄭慕智 謹啟

2021年1月11日